

Protokoll fra styremøte Verdal og omegn rideklubb

Tid: 27. februar, 2023. Klokka 18.00

Sted: Rytterstua, Sandslia

Tilstede: Matilde Aarset Grønn, Maria Kolstad, Svein Jørgensen, Ina Flotten Sørensen, Inga Granlund og Randi Nesse

Dessuten møtte: Terje Grønn til sak 7a Status ny ridebane

Forfall: Anne Gudrun Klæth Lyngsmo

Ikke møtt: Tina Sundfær Kihl



- 1) Godkjenning av innkalling og sakliste.
Vedtak: Godkjent
- 2) Godkjenning av protokoll fra forrige styremøte.
Vedtak: Godkjent
- 3) Innkommet post/referatsaker: ingen post –
Vedtak: Tatt til orientering
- 4) Forslagskasse: ønske om flere arrangement for de som ikke starter stevner f.eks. kvelder med veterinær, hovslager osv. Det har kommet flere forslag – vi tar opp tråden på neste møte.
Vedtak: Tatt til orientering
- 5) Ryttertetinget: Vi kan sende 2 representanter til ryttertetinget i april. Velges på årsmøtet.
Vedtak: Utsettes til årsmøtet 15.3.
- 6) Årsmøtet: Husk å få med valg av representanter til kretsting (3 stk) og rytterteting (2 stk).
Årberetning for styret er under arbeid. Årsberetning fra utvalgene – noen er ferdige. Randi oppretter arrangement på Facebook. Randi ordner servering. Maria ordner blomster til de som går ut av styret. Det ser ut til at valgkomiteen er godt i rute med arbeidet. Vi ser på handlingsplan for 2023 sammen (revidere den fra i fjor). Styret møter en time før.
Vedtak: Tatt til etterretning
- 7) Statusoppdatering
 - a. Ny ridebane: Terje orienterer. Det har blitt gjort mye i det siste. Vi har fått ekstra grus gratis tilkjørt fra videregående (gamle fotballbanen). Det vil bli mye transport av masse fremover. Målsetning om den skal være ridbar i løpet av våren/forsommeren.
 - b. Sosiale medier: venter på bilder fra helgas stevner. Det ble lagt ut en del fra siste klubbcup. Flere har fått innlogging.
 - c. Økonomi: Noen har meldt seg inn gjennom «Minidrett» og blitt belastet medlemsavgift for fjoråret i stedet for i år. Inga har funnet en måte å omgå det på. Regnskapet er oversendt kontrollutvalget. Vi har god likviditet. Budsjett er under utarbeidelse, tar utgangspunkt i fjorårets.

- d. Stevneutvalg: Godt oppmøte på klubbcup. Randi ordner pizza mm til klubbfesten. På MNM i juni vil det bli åpne kjøreklasser og åpne sprangklasser. Vi har søkt om å arrangere «Trøndersk» i dressur.
 - e. Arenautvalg: Ikke hatt møter. Har en plan for hvordan gjerdet rundt nybanen skal være. Det er også nye dommerboder og start-/målmarkering under planlegging. Det skal sveises nytt drag på hindervogna. Svein har snakket med Bergsmo om å få lyd i sekretariatet. Det skal være mulig.
 - f. Kioskutvalg: På siste stevnet var det 5500 i inntekt. Selvbetjeninga i kiosken ser ut til å fungere. Randi har laget «bruksanvisning» for kiosken. Den blir lagt i kiosken Rytterstua og på styresiden.
 - g. Juniorutvalg:
 - h. Måloppnåelse handlingsplan: Vi er godt i rute.
- Vedtak: Tatt til orientering

8) Eventuelt:

- a. Ny samling med Jan Jenssen 24. april.
 - b. Regional breddesamling i mars. Påmelding er åpnet. Vi skal stå for lunsj (brødskiver m/pålegg og eventuelt frukt) og middag (f.eks. taco eller pizza). Maks 20 deltakere. Maks 3000,- totalt. Svein tar ansvar for slodding. Svein ordner med whiteboard til teoridelen. Ina tar med overganger til pc. Maria blir her hele helga. Ina og Matilde bistår.
 - c. Grønt kort-kurs. Vi bør arrangere kurs i løpet av våren. Sjekker ut hvem som kan være kursholder. Maria tar kontakt med Gunn Eva.
- Vedtak: Tatt til etterretning

Ref: Ina